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Komisia  Zastupiteľstva Košického samosprávneho kraja k hospodáreniu 

s majetkom 

 
  

Košice: 08.08.2024 

Číslo: 4918/2024/OSM-39516 

Vybavuje: JUDr. Marta Vargová 

email: marta.vargova@vucke.sk 

telefón: 055/7268 214 

mobil: 0911 157 404 

 

 

 

 

ZÁPISNICA 
  

z 12. rokovania Komisie Zastupiteľstva Košického samosprávneho kraja 

k hospodáreniu s majetkom konaného dňa 07. augusta 2024 

  

na Úrade Košického samosprávneho kraja, Námestie Maratónu mieru č. 1 v Košiciach, 

v miestnosti č. 242 (zasadačka na 1. poschodí). 

  

  

 

PROGRAM  ROKOVANIA 
  

1. Otvorenie, zistenie počtu prítomných členov, schválenie programu rokovania 

2. Kontrola plnenia uznesení a požiadaviek z komisie 

3. Plnenie rozpočtu Košického samosprávneho kraja za I. polrok 2024 

4. III. Úprava rozpočtu Košického samosprávneho kraja v roku 2024 

5. Priority zdravotnej politiky pre Košický kraj na obdobie 2024 – 2028 s výhľadom do roku 

2030   

6. Určenie výšky jednorázovej odplaty za zriadenie vecného bremena v prospech obce Blažice 

a Východoslovenskej vodárenskej spoločnosti, a.s.                                                                   

7. Návrhy, podnety a požiadavky  

8. Rôzne 

9. Záver 

  

K bodu č. 1   

Otvorenie  

Predseda komisie privítal prítomných členov komisie a hostí a otvoril 12. rokovanie komisie. 

Prítomných členov komisie informoval, že z rokovania komisie sa ospravedlnili 3 členovia 

komisie  (MUDr. Hojstrič, Mgr. Andrejčák, PhD. a p. Szunyog) z celkového počtu 17 členov 

komisie je prítomných 10 členov, čo je nadpolovičná väčšina a komisia je uznášania schopná. 

Informoval, že z 12. rokovania komisie sa vyhotovuje zvukový záznam výlučne pre účely 

zhotovenia zápisnice.  

 

Uznesenie č. 35/2024 

Komisia schvaľuje program rokovania. 
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Hlasovanie č. 1 

Prítomní:  10 

Za:      10                       Proti:    0                     Zdržal sa: 0 

Predseda komisie skonštatoval, že program 12. rokovania komisie bol schválený. 

 

  

K bodu č. 2 

Kontrola plnenia uznesení a požiadaviek z komisie 

K uvedenému bodu informovala JUDr. Marta Vargová, tajomníčka komisie, ktorá oboznámila 

prítomných členov komisie s vyjadrením JUDr. Lenky Vargovej Jurkovej, riaditeľky Košice 

Región Turizmus, a to k požiadavke predsedu komisie vznesenej na predchádzajúcom rokovaní 

komisie týkajúcej sa realizácie bludiska na Alpinke.   

 

Diskusia:  

Predseda komisie uviedol, že požiada riaditeľku Košice región turizmus o doplnenie ďalších 

informácií týkajúcich sa označenia a jeho umiestnenia.  

 

Uznesenie č. 36/2024 

Komisia berie na vedomie informáciu o plnení uznesení a požiadaviek z komisie. 

  

Hlasovanie č.  2 

Prítomní: 10 

Za:      10                             Proti:         0                         Zdržal sa:  0 

Návrh bol schválený. 

 

 

K bodu č. 3 

Plnenie rozpočtu Košického samosprávneho kraja za I. polrok 2024 

O obsahu materiálu informoval  PhDr. Mgr. Jozef Cvoliga, poverený riadením odboru financií. 

 

Diskusia:  

Predseda komisie požiadal o informáciu, či boli zaznamenané závažnejšie problémy pri čerpaní 

finančných prostriedkov z rozpočtu, prípadne či boli výraznejšie úspory pri čerpaní. 

Ing. Holečko požiadal o vysvetlenie, či sa schválené čerpanie finančných prostriedkov, ktoré sa 

zatiaľ nerealizovalo bude realizovať neskôr.  

Na otázky reagoval s vysvetlením PhDr. Mgr. Jozef Cvoliga. 

 

Uznesenie č. 37/2024 

Komisia odporúča Zastupiteľstvu Košického samosprávneho kraja prerokovať a vziať na 

vedomie „Plnenie rozpočtu Košického samosprávneho kraja za I. polrok 2024“ podľa 

predloženého návrhu na uznesenie. 

 

Hlasovanie č.  3 

Prítomní: 10 

Za:      10                            Proti:    0                              Zdržal sa:  0 

Návrh bol schválený. 
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K bodu č. 4 

III. Úprava rozpočtu Košického samosprávneho kraja v roku 2024 O obsahu materiálu 

informoval PhDr. Mgr. Jozef Cvoliga, poverený riadením odboru financií. 

Diskusia:  

Bez pripomienok 

 

Uznesenie č. 38/2024 

Komisia odporúča Zastupiteľstvu Košického samosprávneho kraja prerokovať a schváliť 

„III. Úpravu rozpočtu Košického samosprávneho kraja v roku 2024“ podľa predloženého 

návrhu na uznesenie. 

 

Hlasovanie č. 4 

Prítomní: 10 

Za:    10                                Proti:    0                             Zdržal sa:  0 

Návrh bol schválený. 

 

 

K bodu č. 5 

Priority zdravotnej politiky pre Košický kraj na obdobie 2024 – 2028 s výhľadom do roku 

2030 

O obsahu materiálu informoval JUDr. Martin Serfözö, vedúci oddelenia zdravotníctva. 

  

Diskusia:  

Predseda komisie sa bližšie informoval k  činnosti agentúry v prípade prepojenia jej činnosti 

v oblasti sociálnych služieb. 

 

Uznesenie č. 39/2024 

Komisia odporúča Zastupiteľstvu Košického samosprávneho kraja prerokovať a schváliť 

„Priority zdravotnej politiky pre Košický kraj na obdobie 2024 – 2028 s výhľadom do roku 

2030“ podľa predloženého návrhu na uznesenie. 

 

Hlasovanie č. 5 

Prítomní: 10 

Za:        10                            Proti:          0                     Zdržal sa:  0 

Návrh bol schválený. 

 

 

K bodu č. 6 

Určenie výšky jednorázovej odplaty za zriadenie vecného bremena v prospech obce Blažice 

a Východoslovenskej vodárenskej spoločnosti, a.s.                                                                   

O obsahu materiálu informovala JUDr. Ľubica Palková, zástupkyňa riaditeľa Úradu Košického 

samosprávneho kraja a poverená riadením odboru správy majetku. 

  

Diskusia:  

Predseda komisie odporučil 50% zníženie odplaty, ktoré odôvodnil súhlasom  žiadateľa ako 

aj skutočnosťou, že navrhované zníženie vychádza aj z predchádzajúcich odporúčaní komisie 

týkajúcich sa zníženia výšky odplaty pre iných žiadateľov. 
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Uznesenie č. 40/2024 

Komisia odporúča predsedovi Košického samosprávneho kraja znížiť jednorázovú odplatu 

za zriadenie vecného bremena v prospech obce Blažice a Východoslovenskej vodárenskej 

spoločnosti, a.s.  o 50  % z výšky jednorázovej odplaty určenej znaleckým posudkom.   
  

 

Hlasovanie č. 6  

Prítomní: 10 

Za:  10                                 Proti:    0                          Zdržal sa:  0 

Návrh bol schválený. 

 

 

K bodu č. 7 

Návrhy, podnety a požiadavky 

Neboli žiadne pripomienky členov komisie. 

 

K bodu č. 8 

Rôzne 

Predseda komisie informoval prítomných členov komisie o opakovanej neúčasti jej člena 

Ing. Polačeka na rokovaniach a o možnostiach ukončenia jeho členstva v komisii. 

 

K bodu č. 9 

Záver 

Predseda komisie konštatoval, že program rokovania komisie bol vyčerpaný, poďakoval 

prítomným za účasť a rokovanie skončil. 

  

  

  

  

  

 

 

 

 

.................................................... 

            JUDr. Marta Vargová  

              tajomníčka  komisie 

               ............................................ 

                      Mgr. Marcel Vrchota 

                          predseda komisie   

  

  

  

  

 

 

 

 


